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Rok sa chýli ku koncu 
a o pár dní sú tu najkrajšie 
a „najunaháňanejšie“ 
sviatky. Akosi nestíhame 
všetko, čo by sme chceli 
– mikulášske koncerty, 
predvianočné predstavenia, 
posedenia pod jedličkou... 
Aj naše – vaše Bánovské 
noviny sa pre rok 2018 
blížia do � nále... Tento 
týždeň chystáme posledné 
rozšírené vianočné číslo. 
Už len do tejto stredy 
12. decembra máte šancu 
dostať do novín nejaký 
oznam alebo článok 
s aktuálnou témou, ktorá 
už 7. januára 2019 - kedy 
vyjde prvé číslo - aktuálna 
nebude. Takže volajte 
a píšte čo najskôr, do stredy!
 Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

V pondelok, utorok 
a stredu na Bánovské 

vianočné trhy, v stredu 
na primátorsky punč, 
v sobotu do Základnej 

umeleckej školy 
na festival Kračúň a večer 
na námestie na zapálenie 
tretej adventnej sviece... 

Viac sa dočítate 
v novinách. 

Slávnostné 
ukončenie 
projektu 
rekonštrukcie 
Materskej školy 
na Ul. 9. mája

Vianočné balíčky 
zo ZŠ Komenského 
deťom do Srbska 

Mokoša pripravuje 
Stredoveký deň 
Villa Ben

Odštartoval 
16. ročník 
Bánovskej halovej 
futbalovej ligy 

Folklóristi 
z Bebranu sa pýšia 
novými mužskými 
krojmi 

Kam v meste?

Ako Mikuláš znásobil predvianočnú atmosféru

Kostol sv. Mikuláša plný vďaky za koncerty ZUŠ

Raz prišiel Mikuláš 
s o  s vo j í m  a nj e l s k ý m 
a  čertovským sprievodom 
na námestie na voze, ako aj 

minulý rok, inokedy pešo. 
Po svojich prišiel aj minulý 
týždeň a spolu s ním prikrá-
čali na pódium aj anjeličky 

a čertiská, jeden z nich bol 
taký strašný, že viacero detí 
namiesto tešenia plakalo... 
Kým však Mikuláš prišiel 
na námestie, pódium patrilo 
najskôr mladému kúzelní-
kovi Tristanovi a potom pri-
mátorovi mesta Mariánovi 
Chovancovi, ktorý pozdravil 
početnú skupinu det í 
i  rodičov. A spoločne s pri-
ševším Mikulášom i s deťmi 

odrátavali a presne na povel 
rozsvieti l i  na  námestí 
v i a n o č n ý  s t r o m č e k . 
O  spievanie a  recitovanie 
mikulášskych a  zimných 
bá snič iek od  v ýmyslu 
sveta bol obrovský záujem. 
Možno aj preto, že tento-
krát Mikuláš tým prvým 
desiatkam odvážnych reci-
tátorov a spevákov daroval 
pekný balíček sladkostí. 

Rodičia i čakajúce deti sa pri 
maratóne detských vystú-
pení mohli zatiaľ ohriať 
horúcou detskou i  dospe-
láckou medovinou, ale pre-
dovšetkým tu dominovalo 
horúce ľudské slovo. Už 
teraz si mnohí priali pekné 
sviatky, radosť a  pohodu... 
A  tá sa určite s príchodom 
Mikuláša iba znásobila. 
 Text a foto: Alena Borszéková

T radícia stretnutí s Mikulášom 
na bánovskom námestí siaha 

do začiatku osemdesiatych rokov. 
Za tých takmer štyridsať rokov sa 
dokonca nemenil ani kostým, ani 
hlavný protagonista... 

Všetci, ktorým sa ušlo miesto v  Kostole 
svätého Mikuláša na obidva Mikulášske kon-
certy Základnej umeleckej školy Dezidera 
Kardoša, opäť vrúcne ďakovali. Potleskom, 
slovne i na sociálnych sieťach. Vystúpenie 
mladých talentov a  učiteľov spevu 

a hudby sa stal už umeleckou lahôdkou 
na  začiatok adventného obdobia. 

Správne nás naladil a  uistil, že 
v našom meste naozaj nemusíme 

za  kvalitnou kultúrou chodiť 
ďaleko. Vďaka...  (ab)

Úprimne sa poďakovali aj predstavitelia cirkvi a mesta, na foto zľava kaplán Martin Vítek, nová primátorka Rudolfa Novotná, súčasný 
primátor Marián Chovanec a riaditeľ ZUŠ DK Silvester Lavrík...  Foto: Daniela Muranová 
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Mesto Bánovce nad Bebravou, Námestie Ľudovíta 
Štúra 1/1, 957 01 Bánovce nad Bebravou zverejňuje 

zámer: 
nájom častí pozemkov 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa
medzi mestom Bánovce nad Bebravou ako prena-
jímateľom a  spoločnosťou Akzent BigBoard, a.s., 
Ivanská cesta 2D, 821 04 Bratislava, IČO: 44540957, 
ako nájomcom. Bližšie informácie získate na stránke 
mesta www.banovce.sk.

Ukončenie projektu zníženia energetickej náročnosti 
Slávnosť v najstaršej materskej škole

Začiatkom roka 2018 
bol mestu Bánovce nad 
Bebravou schválený projekt 
s  názvom Zníženie ener-
getickej náročnosti MŠ 9. 
mája Bánovce nad Bebravou 
v  rá mci  Operačného 
programu Kvalita životného 
prostredia so špecifickým 
cieľom zníženia spotreby 
energie pri prevádzke verej-
ných budov. Celkové opráv-
nené výdavky predstavovali 
sumu 425  083 eur, pričom 
projekt bol z  95 % spolu� -
nancovaný z  Európskych 
štrukturálnych a  inves-
tičných fondov a  štátneho 
rozpočtu.

Realizácia projektu, kto-
rého predmetom bola najmä 
rekonštrukcia obvodového 
a  strešného plášťa, výmena 
okien a ďalšie rekonštrukčné 
práce vedúce k  zlepšeným 
teplotechnickým charakte-
ristikám objektov materskej 
školy, začala 16. apríla 2018 
a v septembri už deti nastú-
pili do  vynovených tried. 
Jednou z najvýznamnejších 
zmien bolo zateplenie 
a  výmena okien, ktorá 
podľa vyjadrení riaditeľky 
materskej školy je značná, 
nakoľko v triedach je prime-
rané teplo pri menšej spot-

rebe energie a zamedzilo sa 
jeho úniku najmä cez staré 
okná. Učiteľky si zároveň 
pochvaľujú zavedenie reku-
peračného systému, ktorý 
zabezpečil citeľnú čerstvosť 
a   celodennú obmenu 
vzduchu v  triedach. Nepo-
merné zlepšenie prostredia 
škôlky prinieslo aj vyma-
ľovanie interiéru,  výmena 
podlahovej krytiny a  radi-
átorov, na  ktoré mesto 
v yč len i lo  prost r ied k y 
z mestského rozpočtu. 

Po úspešnej � nalizácii 
administrat ívnej čast i 

projektu sa 4. decembra 
uskutočni lo of ic iá lne 
odovzdanie priestorov 
do  užívania. Primátor 
mesta Marián Chovanec 
a riaditeľka materskej školy 
Drahomíra Gogorová sym-
bolicky prestrihli stuhu 
vo farbe štvorlístka, ktorý 
je symbolom tejto škôlky. 
Primátor s  pracovníkmi 
mestského úradu odovzdali 
riaditeľ ke pamätný list 
s prianím, aby zdravé a čisté 
prostredie prispelo deťom 
i personálu k potešeniu zo 
vzdelávania, spoločných 
hier a  k  úspešnej príprave 
na ďalšie krôčiky v živote. 
Sláv nostnú atmosféru 
milo dotvorila návšteva 
Mikuláša a  krátke vystú-
penie detí s  básničkami 
a pesničkami. 

Tlačová správa mesta 

M inulý týždeň sa v našej najstaršej šesťdesiatročnej 
Materskej škole na Ulici 9. mája slávnostne ukončil 

projekt rekonštrukcie za vyše štyristo tisíc eur. Vyše osemdesiat 
detí malo radosť nielen z príchodu vedenia mesta, ale aj 
Mikuláša. Všetci prišli aj s darčekmi...

Ustanovujúce zasa-
danie mestského zastupiteľ-
stva sa uskutoční v  piatok 
21. decembra 2018 o 14.00 
h v  Divadelnej sále Janka 
Jesenského Základnej 
umeleckej školy Dezidera 

Kardoša (1. poschodie) 
na  sídlisku Dubnička. 
Súčasťou slávnostného 
zasadania bude aj sľub 
novej primátorky Rudolfy 
Novotnej a novozvolených 
poslancov.

Ustanovujúce zasadanie 
mestského parlamentu 

Na  veľkom adventnom 
venci na  fontáne nám už 
svieti druhá adventná svieca. 
V  uplynulú  sobotu ju roz-
svietil farár apoštolskej cirkvi 
Rastislav Vimpeľ a o program 
sa postaral Farský mládež-
nícky spevokol. Túto sobotu 
15. decembra rozžiari tretiu 
sviečku na adventnom venci 

o  19.00 hodine evanjelická 
farárka Renáta Madzinová 
a  sviatočný večer spríjemní 
Učiteľský spevokol ZUŠ DK. 
Poslednú štvrtú sviecu bude 
„zapaľovať“ 22. decembra 
katolícky farár Stanislav 
Garaj a  účinkovať budú 
folklóristi z  bánovského 
Drienovca. 

Adventné sviece...

Už aj obyvatelia Báno-
viec nad Bebravou môžu 
naplno využívať všetky 
prednosti super rýchleho 
internetu a  digitálnej tele-
vízie s prémiovým obsahom 
a  celou škálou užitočných 
funkcií, vďaka ktorým roz-
hodujú o  tom, čo a  kedy si 
pozrú.  Navyše, teraz s  extra 

výhodami a možnosťou získať 
športové a  filmové balíky 
na  tri mesiace ako darček. 
Optika prináša úplne nové 
možnosti. Nekompromisná 
rýchlosť, stabilita a prakticky 
neobmedzená kapacita sú jej 
najväčšími tromfami. Aktu-
álne ponúka to najlepšie, čo 
môžete vo vašej domácnosti 

mať. Komfortne, jednoducho 
a  bez veľkých zásahov 
do  interiéru. Samotné 
používanie televízie či inter-
netu na  optike sa navonok 
prakticky nelíši od  iných 
technológií. O  jej zapojenie 
sa postarajú odborníci, s kto-
rými sa dohodnete aj na tom, 
kadiaľ potiahnuť kábel tak, 

aby zostal čo najviac „nevi-
diteľný“. Viac informácií 
o  možnostiach optického 
pripojenia a  ponuke nájdete 
aj na  www.orange.sk, prí-
padne na  bezplatnom čísle 
0800  500  100 alebo priamo 
v predajniach Orangeu. 

Tlačová správa Orange 
 (skrátená)

Spoľahlivý optický internet aj u nás

 Foto: Martin Laczko

Primátor mesta Marián 
Chovanec a  riaditeľka 
materskej školy Draho-
míra Gogorová
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V  piatok večer si žiaci 
šiestaci ZŠ Duklianska 
zbalili karimatky a spacáky 
a  vybrali sa späť do  školy. 
Usilovne pracovali celý 
večer až do  neskorých 
hodín a  pripravovali 
krásne výrobky. Tie 
budú vystavené onedlho 
na  vianočných trhoch 
v  škole. Z  mydlovej hmoty 
vznikali voňavé mydielka 
v  tvare kvetov, stromčeky 
z konárov a plste, lucerničky 

na  vianočný stôl, či zápis-
níčky na domáce úlohy. Pri 
práci riadne vyhladli, a tak 
si sami upiekli v  školskej 
kuchynke vynikajúcu 
malinovú bublaninu. Svoje 
skúsenosti môžu využiť pri 
výrobe vianočných dar-
čekov pre svojich blízkych 
a  doma  môžu pomáhať 
mamám s  pečením slad-
kých vianočných dobrôt, 
na  ktoré sa už isto všetci 
tešíme!  (zš)

Večer s atmosférou Vianoc 

Poznáš svoje mesto? 
Áno, áno kričali deti 
v  školskom klube ZŠ 
Školská, veď je to ľahké, sú 
to Bánovce nad Bebravou. 
To vedeli všetky deti, ktoré 
sa stretli na  zábavnom 
vedomostnom popoludní 
o  našom meste. V  úvode 
si povedali o  histórií 
a  o  tom, že Bánovce prešli 
veľkými zmenami a stali sa 
moderným mestom. Deti 
najskôr spoločne riešili 

doplňovačku, ktorá im pre-
zradila názov erbu mesta – 
tri ruže. Ukázali si aj ďalšie 
symboly – vlajku, pečať 
a znelku. Prezerali si obra-
zový materiál z  histórie 
a  súčasnosti, po  ktorých 
nasledovali otázky, lúštili 
názvy inštitúcií v  meste... 
Na  záver mali za  úlohu 
zložiť puzzle – erb mesta. 
Do  aktivity sa zapojili 
všetky deti školského klubu. 
  (ah)

O meste v školskom klube

Malá Alexandra písala 
list Ježiškovi. Je už prváčka - 
ale len od septembra - a tak 
v  decembri nepozná ešte 
všetky písmenká. Na pomoc 
si zobrala leták z Dráčika. 
„Milý Ježiško, ja ti posielam 

tento list. Šaty na traky kod 
10725, MIA a  veterinárna 
klinika kod 10728 4-7 rokov, 
odporúčaná cena 29,99 
€“... To sa Ti, milý Ježiško 
nakupuje, keď máš takéto 
podrobné podklady!  (zb)

Dnes píše Zuza.nka

Prváci zo Základnej 
školy Dvorec mali 22. 
novembra svoj veľký deň. 
Na  to, aby sa z  detí stali 
ozajstní žiaci, museli splniť 
sedem prváckych zruč-
ností – napríklad strihanie 
obrázku i  jeho zlepenie, 
neposlušné písmenká... 
ale aj šikovné prsty. 
Zaujímavou úlohou bolo 
čínskymi paličkami pre-
nášať polystyrénovú ryžu 
na  tanier. Najhumornejšia 

aktivita bolo kreslenie por-
trétu spolužiaka – na  jeho 
chrbte (na foto). Zapisova-
teľkou sa stala vychováva-
teľka, na  hladký priebeh 
a  plnenie úloh dohliadala 
pani riaditeľka. Všetko 
dobre dopadlo, deti boli 
akčné, nechýbal ani humor 
a  dobrá nálada. V  závere 
boli všetci slávnostne 
pasovaní za  prvákov 
a dekorovaní symbolickým 
kľúčom od školy...  (zš)

Pasovanie prvákov

Víťazi výtvarnej súťaže Ochranárik...
Okresný úrad Bánovce 

nad Bebravou, odbor krízo-
vého riadenia, organizoval 
okresné kolo výtvarnej 
súťaže Ochranárik čísla ties-
ňového volania 112 a civilnej 
ochrany. Súťaž vyhlásila 
Sekcia krízového riadenia 
MV SR na  tému Veď aj ja 
som záchranár. Do  súťaže 
v okrese sa zapojilo spolu 
15 škôl s  celkovým počtom 
59 výtvarných prác.  Pre 
vyhodnotenie v rámci okres-
ného kola bola zriadená 
odborná porota, ktorá určila 
poradie v  každej kategórii. 
V  rámci Národného dňa 
čísla tiesňového volania 112
v  piatok 30. novembra sa 
v priestoroch mestskej kniž-
nice uskutočnila vernisáž 
výstavy výtvarných prác, 
kde Marián Baláž, vedúci 
odboru krízového riadenia 
OÚ Bánovce nad Bebravou, 
odovzdal diplomy a  vecné 
ceny autorom najlepších 

výtvarných diel. Do  národ-
ného kola súťaže postúpili 
víťazné práce vo svojej 
kategórii a  zúčastnia sa aj 

internetového hlasovania 
o  najlepšiu prácu v  rámci 
SR. V  kategórii materské 
školy získali prvé miesto 

Ján Pomothy z MŠ Hollého, 
druhé Janka Kyselicová 
z MŠ J.C. Hronského a tretie 
Katarína Tománková
z  MŠ 9.mája, v  kategórii 
základné školy I. stupeň 
bol prvý Dávid Matuška 
zo ZŠ Duklianska, druhý 
Martin Sečanský zo ZŠ 
Duklianska a  tretia Adela 
Milatová zo ZŠ Zlatníky, 
v  kategórii základné školy 
II. stupeň najkrajšiu prácu 
mala Bianka Pastierová zo 
ZŠ Rybany, druhé miesto 
získal Lukáš Ďuračka zo ZŠ 
Komenského a tretie Michal 
Švelka zo ZŠ Duklianska, 
v  kategórii žiakov zo špe-
ciálnych škôl prvé miesto 
patrilo Lukasovi Kevinovi 
Zvadovi zo ŠŠ Brezolupy, 
druhé Danovi Verešovi zo 
ŠŠ Bánovce nad Bebravou 
a  tretie Dominikovi Kup-
kovi zo ŠŠ Brezolupy. 

Tlačová správa 
 OÚ Bánovce nad Bebravou

Na  foto víťazi najmladšej kategórie, zľava Katarína 
Tománková, Marián Baláž z OÚ, Ján Pomothy a Janka 
Kyselicová

Základy slušného stolovania v škole
Forma akou konzumujeme jedlá 

a  správanie sa pri stole našich detí 
v  spoločnosti nie je zamestnancom 
ZŠ Partizánska ľahostajná. Z  tohto 
dôvodu zorganizovali aktivitu o stolo-
vaní. Deviataci obedovali za  jedným 
stolom s  tretiakmi a  štvrtákmi. Tak, 
ako slušnosť káže, prišli deviataci 
do  tried pre mladších spolužiakov, 
zobrali ich do  jedálne a  spolu s  nimi 
stolovali, pričom sledovali a upozorňo-
vali na správne držanie tela pri sedení 
za  stolom, na  správne používanie 
príborov, správne konzumovanie 
jedla, tichú spoločenskú komunikáciu, 
či nezabudli pozdraviť pri príchode 
do jedálne a poďakovať pani kuchárke 

za  jedlo. Do  tejto aktivity sa zapojili 
aj pedagógovia, ktorí boli prítomní 
v  jedálni. Nad všetkým dohliadala 
vedúca školskej jedálne. Deviataci 
vystrojili deti do  tried, kde si v kruhu 

porozprávali, čo bolo dobré a  na  čom 
ešte treba popracovať. Bol to obed 
jednej veľkej školskej rodiny. A odkaz 
mladších žiakov znel: Deviataci príďte 
aj zajtra, pozajtra, popozajtra...!  (zš)

Balíčky zo ZŠ Komenského do Srbska 
Koľko lásky sa zmestí 

do  krabice od  topánok - 
projekt pod týmto názvom 
pracuje už ôsmy rok s pod-
titulom - Každé dieťa je 
jedinečné... Práve preto sa 
žiaci ZŠ Komenského pod 
vedením učiteľky Dagmar 
Čikošovej rozhodli aj tento 
rok opäť obdarovať slo-

venské deti zo sociálne slab-
ších rodín žijúcich v Srbsku. 
Radosť obdarovať je veľakrát 
väčšia ako byť obdarovaný... 
A  tak deti priniesli do  27 
krabíc krásne obalených 
vianočným papierom svoje 
darčeky v  podobe hračiek, 
oblečenia, hygienických 
i školských potrieb a nechý-

bali ani sladkosti. Každá 
trieda sa zapojila do  tohto 
projektu s nádejou, že práve 
ich neznámy kamarát či 
kamarátka bude mať krajšie 
Vianoce aj vďaka nim. Tato 
aktivita učí deti spolupat-
ričnosti a schopnosti podeliť 

sa, obdarovať a  prináša 
spoločne strávené chvíle aj 
mimo vyučovania. Naše 
vianočné vinše a  pozdravy 
z  Bánoviec nad Bebravou 
už onedlho prečítajú deti, 
ktoré Bánovčatá obdarovali 
a určite aj potešili.  (zš)

na facebooku 
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Lukáš Belica a Petra Kramárová

Uzavreli manželstvo

Konkrétne išlo o lajblíky - vesty, 
ktoré sa nosili v  letnom období, 
nohavice, ktoré sa zakášajú do čižiem 
s  vysokou sárou, a  zimné kabanice. 
„Mužský kroj z  obce Rybany je pre 
súčasných, ale aj minulých etnológov 
neprebádaný. Rozhodli sme sa pri 
svojich prieskumoch piesní a  tancov 
zachovať aj tento mužský kroj. Preto 
sme nové kroje dali ušiť tak, aby sa čo 
najviac priblížili originálu,“ povedal 
Milan Belohorec, predseda OZ 
Bebran. Nové kroje stihli bánovskí 
folklóristi už aj otestovať, a to v Tren-
číne na  vianočných trhoch jedného 
obchodného centra. Spolu s  nimi 
vystupovali aj deti z  folklórneho 
súboru Drienovček. V  našom meste 

uvidíme Bebran v nových mužských 
krojoch vystupovať najbližšie na Plese 
mikroregiónu Bánovecko v  januári 
2019. Občianske združenie momen-

tálne pôsobí pri Základnej umeleckej 
škole Dezidera Kardoša na  sídlisku 
Dubnička a združuje ľudí so vzťahom 
k folklóru a tradičnej ľudovej kultúre, 
so zameraním na  okolie Bánoviec 
a  Ponitria, ale aj z  myjavského, 
trenčianskeho, východniarskeho, 
detvianskeho a  liptovského regiónu. 
Každý záujemca o  tradičnú ľudovú 
kultúru je u nich vítaný...  (ab)

 Foto: archív Bebranu

Ahojte Bánovčania. 
Opäť sme tu pre Vás s infor-
máciami o kultúrnom pod-
ujatí, ktoré sme sa rozhodli 
usporiadať v  našom mes-
tečku, konkrétne v  Malých 
Chlievanoch. Túto sezónu 
sme si prešli mnohými 
podujatiami historického 
a  remeselného charakteru 
a  spoznali veľa šikovných 
ľudí z  celého Slovenska. To 
nás inšpirovalo k tomu, aby 
sme atmosféru takýchto pod-
ujatí pritiahli aj do Bánoviec. 
Sedemnásty august 2019 
sa môže zdať ešte ďaleko, 
ale kto niečo podobné už 
organizoval, vie, že riadna 
príprava, a najmä získavanie 
finančného zabezpečenia 
akcie, tomu musí predchá-
dzať oveľa skôr. V  tomto 
smere sa na  Vás obraciame 

o  pomoc v  podobe Vašich 
hlasov na  stránke www.
gestopremesto.sk (Topoľ-
čany/VillaBen). A čo všetko 
pripravujeme? Villa Ben, 
ako poznáme Bánovce zo 
starých listín z 13. storočia, 
bude naše malé stredoveké 
mestečko. K nemu neodmys-

liteľne patria remeselníci, 
ktorými boli Bánovce kedysi 
vychýrené. Celým dňom 
nás budú sprevádzať viaceré 
skupiny historického šermu, 
lukostreľby, či dobového 
žitia v stredoveku. Tí menší 
môžu „zabojovať“ v  bitke 
o  Slamburg. A  všetci sa 

môžete pokochať ukážkami 
sokol ia rov.  At mosfér u 
doplní stredoveká hudobná 
skupina Strigôň. Aj labuž-
níci si prídu na  svoje... 
V  spolupráci s  občianskym 
združením BeeN hľadáme 
rôzne možnosti financo-
vania. Pôjde o  veľkú akciu 
a vstup na prvý ročník festi-
valu bude dobrovoľný! Preto 
potrebujeme Vašu podporu 
v projekte “Gestopremesto” 
v  podobe h lasovania . 
Sa mozrejme, postupne 
budeme pridávať aktuality 
pre možnosť zapojenia sa 
rôznych skupín do  aktivít 
festivalu Villa Ben, a  preto 
sledujte naďalej našu udalosť 
na facebooku. 

Kryštof a Barbora 
 z dielne MOKOŠA 
  dobové predmety 

Marek Slobodník z  Ban-
skej Bystrice zavítal do Báno-
viec po  roku opäť. Minulý 
rok bol prezentovať cestu 
naprieč Afrikou na  Jawách 
Pionier. Štvrtého decembra 
sme sa s  ním streli v  mest-
skom kultúrnom stredisku, 
kde nám prišiel porozprávať 
o zážitkoch zo „žltej“ expedície 
z Indie až domov na motorke 
s  trabantmi po  boku. Marek 
je skvelý rozprávač a  jeho 
zmyslel pre humor, ako aj celej 

česko-slovensko-poľskej partie 
na  čele s  Danom Přibáňom, 
priniesol do  bánovskej sály 
salvy smiechu. Marekova 61 
rokov stará Jawa 250, dva žlté 
trabanty, jeden „malouch“ 
a  ich osemčlenná posádka 
sa okrem potenia v  horúcej 
Indii predierala v  Pakistane 
horskými himalájskymi 
priesmykmi v daždi i v snehu 
v  nadmorskej výške päťtisíc 
metrov a  prešla časť prísne 
stráženého čínskeho územia. 

Svoju cestu okolo sveta 
(na  viacero etáp) ukončili 
v  uzbeckom Samarkande 
a  kazašskom Benyeu. Osem 
mladých cestovateľov bolo 
od  apríla tohto roka na  ces-
tách päť mesiacov a prešli 17 
tisíc kilometrov. Nielen v Brne, 
ale už na diaľnici D1 a najmä 
v Prahe ich vítal niekoľkotisí-
cový dav. České žlté trabanty 
a žltá motorka s Marekom sú 
už veľmi populárne, aj vo svete. 
Aj Bánovčania obdivovali 

ich nadšenie a  silu zdolávať 
akýkoľvek technický, byrokra-
tický či fyziologicko-zdravotný 
problém. Marek bol a je skvelý 
rozprávač a  za  dvojhodinový 
výkon bez sekundy prestávky 
si zaslúži od nás obdiv navyše. 
Už sa tešíme na  nový � lm 
o  tejto indickej expedícii, 
i  keď fotky, ktoré Marek pre-
zentoval, znesú tie najvyššie 
profesionálne kritériá. Krásne 
fotky, skvelý rečník, úžasný 
zážitok.  Ala Borszéková 

Bebran sa pýši novými krojmi 

Projekt Mokoše - Stredoveký deň Villa Ben

Veselo i obdivuhodne s Marekom Slobodníkom o ceste z Indie domov

Kultúrne centrum 
Ži:va  pozýva v  utorok 
12. decembra o  18.0 h 
na charitatívny PUB kvíz, 
vo štvrtok 13. decembra 
od  19.00 h na  Filmový 
k lub:  Dež o Ursí ny, 
v  pondelok 17. decembra 

o 18.30 h ma Knižný klub 
o  vianočných príbehoch, 
v  stredu 19. decembra 
o  16.00 h a  vo štvrtok 
20. decembra o  18.00 h 
na  Deň krátkeho filmu 
pre deti... Aktuálne info 
na facebooku Ži:va.

Vďaka grantu 
z Participatívného  

komunitného rozpočtu 
Trenčianskeho samo- 
správneho kraja si foklóristi 
z občianskeho združenia 
Bebran z Bánoviec nad 
Bebravou mohli dať ušiť 
mužský rybiansky kroj. 
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Rozhovor s hráčkou Zuzanou Hollou o MOL lige
Novým trénerom hádzanárok Michal Hradil

Pozvánka na 25. ročník vianočného turnaja
Miestny klub Sloven-

ského Orla Miezgovce 
aj tento rok zorganizuje 
vianočný turnaj o  Putovný 
pohár Slovenského Orla 
a  Pohár primátora mesta 
Bánovce nad Bebravou. 
Jeho hlavným cieľom je 
prispievať k  ozdraveniu 
populácie pohybov ými 
aktivitami. O  jubilejným 
25. ročníku nám bližšie 
informácie poskytol riaditeľ 
turnaja Miloš Šagát:

„Od  roku 1994 sa hrá 
o  Putovný pohár Sloven-
ského Orla a od roku 2000 sa 
hrá pod záštitou primátora 
mesta aj o Pohár primátora. 

Ocenené peknými cenami sú 
každoročne najlepšie kolek-
tívy, ako aj hráč, brankár 
a  strelec turnaja. Taktiež je 
udelená cena fair-play. Para-
doxom tohto turnaja je aj 
tá skutočnosť, že počas jeho 
doterajšej 24 ročnej histórie 
sa nikomu nepodarilo jeho 
víťazstvo obhájiť. To zna-
mená, že každý rok máme 
iného víťaza. Jubilejný 25. 
ročník sa bude hrať ešte 
po  starom. No do  budúcna 
plánujeme nový hrací systém 
a  to pravdepodobne iba zo 
16 finálovými účastníkmi. 
Vytvorené budú štvorčlenné 
skupiny, kde nasadenými 

mužstvami budú prvé štyri 
kolektívy z  tohto ročníka. 
V  skupine budú odohrané 
zápasy systémom každý 
s každým. Do širšieho � nále 
postúpia z  každej skupiny 
len víťazi, ktorí si zahrajú 
každý s  každým o  konečné 
umiestnenie, resp. postúpia 
dve najlepšie mužstvá, t.j. 
osem mužstiev sa následne 
pobije o víťazstvo a umiest-
nenie vyraďovacím K.O. 
systémom. V  tomto roku sa 
predkolo turnaja odohrá 
podľa počtu prihlásených 
družstiev v  sobotu 22. 
decembra v  čase od  12.00 
do  20.00 h a  finále 26. 

decembra v  čase od  9.00 
do  20.00 h v  športovej 
hale Sokol Bánovce nad 
Bebravou. Popri športovom 
vyžití sa počas vianočných 
sviatkov stáva turnaj aj 
charitatívnym. Už tradične 
je na turnaji zbierka - Minca 
pre choré deti. Výťažok 
z  akcie je každoročné 
venovaný Detskej onkolo-
gickej Fakultnej nemocnici 
v  Bratislave. Doposiaľ bolo 
vyzbieraných a odovzdaných 
vyše 5 000 eur. V roku 2017 
sme sumou 500 eur podporili 
aj kúpu diagnostického 
prístroja pre Nemocnicu 
Bánovce.“  (r)

Cvičenie seniorov v Centre voľného času
K lu b  d ô c h o d c o v 

Bánovce nad Bebravou 
vás pozýva každý utorok 
od 10.00 hodiny do Centra 
voľného času na  cvičenie 
seniorov. Pod vedením 
odbornej rehabilitačnej 
c v ič ite ľ k y Zu z k y s i 

nenási lným spôsobom 
precvičíte celé telo a získate 
psychickú pohodu 

Klub dôchodcov Dolné 
Ozorovce pozýva všetkých 
seniorov a  zdravotne 
post ihnutých občanov 
nášho mesta a  okolia tiež 

do  Centra voľného času 
na  cvičenie a  to každú 
stredu v dvoch skupinách:
prvá skupina s pohybovým 
obmedzením bude cvičiť 
od 13.00 do 14.00 h, druhá 
od 14.00 do 15.30 h. Príďte 
si svojou aktivitou zlepšiť 

zdravotný stav a nespolie-
hajte sa, že to za vás vyriešia 
tabletky. Bližšie informácie 
sa dozviete v  CVČ alebo 
osobne každú stredu 
v  CVČ pred začiatkom 
spomenutých aktivít.

  (bg)

 Na  úvod najzákladnejšia 
otázka, ako hodnotíte jesen-
ných osem zápasov?

Získali sme jeden bod, 
ale z  môjho pohľadu ich 
mohlo byť aj viac. Boli zápasy, 
kde sme mali na to bodovať, 
ale z  rôznych príčin sa nám 
to nepodarilo. Dúfam, že 
z  tohto hľadiska bude pre 
nás jarná časť lepšia, tým 
nemyslím iba na body, ale aj 
na výkony.
 Hovorí sa, že druhá sezóna 
býva pre nováčika kritická, 
myslíte si, že je to aj náš 
prípad?

Asi by som nepovedala, 
že kritická. Tá súťaž je 

náročná vo všetkých sme-
roch. Situácia, že sme len 
štyri slovenské kluby, je neli-
chotivá. My hráme ako úplné 
amatérky, čomu zodpovedajú 
aj naše výsledky. Všetko je to 
o � nanciách a kvalite trénin-
gového procesu.
 Pred rokom si česko-
s lovenská hádzanárska 
elita na  nás len zvykala, 
máme už teraz v  MOL lige 
ťažšiu pozíciu ako v  sezóne 
2017/2018? 

Pozícia je asi podobná, aj 
keď teraz nás majú súperky 
asi lepšie prečítané, ale platí 
to aj naopak. Každým rokom 
sa družstvá menia, prichádza 

veľa mladých hráčok, čo 
sa odráža na  kvalite. Ale 
celkovo si myslím, že českej 
strane sa podarilo z  tohto 
spoločného projektu vyťažiť 
viac.
 Na palubovke už nevidieť 
Srncovú, Hanovú, Halmovú, 
ako ich miesto zastupujú 
mladé hráčky?

Určite dostávajú viac prí-
ležitostí. V základnej zostave 
nastupujú Karolína Matušin-
cová a sestry Obstové, pričom 
podávajú stabilné výkony, 
aj keď vždy je čo zlepšovať. 
Čo sa týka dorasteniek, ten 
prechod do ženskej kategórie 
je náročnejší. Pozitívom však 
je, že aj dorastenecká liga sa 
skvalitňuje, takže niektoré 
dostanú príležitosť aj v MOL 
lige.
  Posledné tohtoročné 
zápasy ukázali stúpajúcu 
krivku výkonnosti. Kde vidíte 
strop našich možností? 

Nerada by som hovorila 
o  nejakom pomyselnom 
bodovom strope. Budem 
rada, ak všetky odvedieme 
v  tréningoch a  zápasoch 
maximum. Som si istá, že aj 
ľudia v hľadisku to ocenia.
  Predsedu oddielu by 
po poslednom zápase sezóny 
potešili medaily na  vašich 
hrudiach. Čo vy nato? 

Nemá m informácie 
o  takýchto cieľoch. Myslím 

si, že play-o�  je ešte ďaleko 
a  v  aktuálnej situácii sme 
na  dne tabuľky, takže nás 
čaká veľa práce. Prioritou 
pre nás v  tomto období je 
naberanie sily a  kondície, 
aby sme sa mohli posunúť 
aj k  herným veciam. Určite 
budeme musieť riešiť aj iný 
obranný systém, troška 
ofenzívnejší. A zapracovať aj 
na  taktike, z  pohľadu útoč-
ných kombinácií.
  Po  odchode Richarda 
Makýša ste boli hrajúcou 
trénerkou. Aká to bola pre vás 
skúsenosť? 

Už som túto situáciu 
zažila v Partizánskom, takže 
to pre mňa nebola novinka, 
ale už sa teším, keď sa vrátim 
do úlohy hráčky.

***
Hádzanársky kolotoč 

MOL ligy sa opäť rozkrúti 5. 
januára. Naše hádzanárky 
na  úvod nového roka pri-
vítajú doma hráčky Plzne. 
Po  odstúpení Richarda 
Makýša z  postu trénera 
žien Hádzanárského klubu 
Sokol RMK Bánovce nad 
Bebravou sa vedeniu klubu 
podarilo angažovať Michala 
Hradila. Je 44-ročným 
odchovancom považsko-
bystrickej hádzanej, má 
skúsenosti z  Talianska, 
Česka či írskej kadetskej 
reprezentácie.  (aj)

V  metropole východ-
ného Slovenska, v  Koši-
ciach, sa 1. decembra konal 
už XI. ročník Memoriálu 
Mikuláša Athanasova 
v  zápasení vo voľnom 
štýle. Po  druhýkrát sa 
ho zúčastnili aj zápas-
níci z  nášho Mestského 
zápasníckeho klubu. Čo 
je potešujúce, družina 
Bá novč a nov nebola 
na žinenkách len do počtu. 
V  konkurencii 109 zápas-
níkov z Maďarska, Poľska, 
Ukrajiny a  Slovenska si 

naša 13-členná výprava 
vybojovala až 11 medailí! 
Až šiesti naši reprezentanti 
sa stali víťazmi memoriálu 
vo svojej kategórii – So� a 
Múčkova, Andrej Melas, 
Eros Čelechovský, Matyáš 
Filo, Adam Janovčík 
a  Andreas Kern. Výborné 
výsledky jednotlivcov sa 
preniesli aj do hodnotenia 
družstiev. Medzi 14 
družstvami sme si vybo-
jovali skvelé druhé miesto 
za  víťazným domácim 
klubom.  (aj,mu)

Bánovská halová fut-
balová liga začala prvého 
decembra písať svoju 16. 
kapitolu, do ktorej sa zapo-
jilo deväť tímov. Prvé kolo 
odštartovalo 1. decembra 
štyrmi stretnutiami. Naked 
in Paradise – tím Banex 5:3, 
Jasklo podľahlo vo vyrov-
nanom stretnutí celku El 
Fuňo 4:5. Najjednoznačnejší 
rezultát sa zrodil v stretnutí 
BN Taxi - FC Bayern Krásna 
Ves, keď chalani hrajúci 
pod značkou prepravnej 
spoločnosti vyhrali 7:2. 
Scenár prvého kola uzavrel 
zápas Hella – Colo Colo 4:7. 
BHFL žila mestská športová 
hala aj 2. decembra, kedy 
porazil BN Taxi celok Colo 
Colo 6:5, Krásna Ves pod-
ľahla Horným Vesteniciam 
3:4, Banex nestačil na  El 
Fuňo 1:2, a  Jasklo si pre-
dovšetkým vďaka šiestim 

presným zásahom Ondreja 
Škorca poradilo s Naked in 
Paradise 11:5. Oproti uply-
nulému ročníku je v  lige 
o jeden tím menej, preto sa 
jemne zmenil herný systém. 
,,Každý celok sa v základnej 
časti stretne s každým. Prvé 
dva tímy tabuľky postupujú 
automaticky do  vyraďo-
vacích stretnutí bez boja. 
Ďalšie dva semifinálové 
tímy vzídu so súbojov tre-
tieho a  šiesteho a  štvrtého 
a  piateho tímu základnej 
časti. Družstvá môžu mať 
na súpiske hráčov z rôznych 
súťaží aj zahraničných. 
Favoritom by mohol byť 
myslím si El Fuňo, ale 
je ťažké niekoho tipovať 
na  víťaza,“ povedal orga-
nizátor Jozef Farkaš. BHFL 
vyvrcholí 3. februára, titul 
v  nej obhajuje celok BN 
Taxi.  (aj)

Šesť víťazov...

Odštartoval šestnásty 
ročník halovej ligy 

S edem prehier, jedna remíza, 
žiadne víťazstvo, k tomu 

odchod trénera, no stúpajúca 
krivka výkonnosti. Aj tak sa dá 
v krátkosti zhrnúť doterajšie 
účinkovanie našich hádzanárok 
v MOL lige. Za remízu proti Porube sme 
s jedným bodom na poslednom mieste 
tabuľky. Vďaka istej účasti v národnom play-
off je už jasné, že chlieb sa bude lámať v máji, 
kedy vyvrcholia vyraďovacie zápasy štyroch 
slovenských tímov pôsobiacich v MOL lige. 
Po neúplnej polovici ročníka vám ponúkame 
rozhovor s hráčkou Zuzanou Hollou. 

 Dám do  prenájmu jednoizbový byt na  Strede 
v Bánovciach. Tel. 0903 047 636, 0904 229 398.
 Okresný súd Bánovce nad Bebravou vyhlasuje výbe-
rové konanie na obsadenie jedného dočasne voľného 
miesta: hlavný referent – asistent. Bližšie informácie 
na stránke www.justice.gov.sk
 Predaj vianočných rýb prebieha na rybníku Machnáč 
(pri Trenčianskych Tepliciach) od  5. 12. do  23. 12. 
2018, denne od  9.00 h do  17.00 h. V  ponuke kapor, 
amur, pstruh, sumec. Info: 0917 034 704, 0905 863 895, 
0905 543 824, alebo na webe www.rybnikmachnac.sk.
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PYROTECHNIKA

objednávky: 0905 211 193,  stefan.spirit@azet.sk

SPIRIT 
Ul. Záfortňa 15, Bánovce nad Bebravou

CELOROČNÝ PREDAJ
pyrotechniky (na svadby, oslavy, výročia...)

AJ 3. KATEGÓRIE
3. kategória nebezpečnosti od 21 rokov!!! - EXTRA SILNÉ

delové bomby, ohňostroje, rakety PROFI triedy!!!

NAŠE CENOVÉ BOMBY:
Ohňostroje:

Dúhový lampión štastia (1,3m) - 1,50 €

40 ranová Ríms. svieca (1m) - 1,- €
20ks - Dum - Bum petarda - 8,- €
100ks PIRÁT KORZÁR   - 3,- €
1000gr Fontána mix farieb - 9.- €

16 - rán (20 sek.)   -    6,- €
25 - rán (30 sek.)   - 10,- €
49 - rán (50 sek.)   - 19,- €
64 - rán (60 sek.)   - 29,- €

100 - rán (90 sek.)   - 39,- €

130 - rán (130 sek.)   -     49,- €
200 - rán (100 sek.)   -     89,- €
              PROFI  TRIEDA:
300 - rán (240 sek.)   - 199,- €
400 - rán (320 sek.)   - 219,- €

ŠPECIÁLNE PONUKY
PRE OBECNÉ ÚRADY

NA SILVESTRA 
OTVORENÉ 

AŽ DO 20:00 HOD.

100 ranová Rímska svieca - 3,- €

520 - rán (360 sek.)   - 229,- €

IDONA spol. s r.o.– nábytkárska spoločnosť so 
sídlom v Bánovciach nad Bebravou, vyrábajúca 

a montujúca nábytok do krajín EÚ, 
príjme do trvalého pracovného pomeru 

zamestnancov na pozíciu stolár 
(samostatnosť, zodpovednosť, prax výhodou).

Nástup možný ihneď. 
Výhodné platové podmienky 

(základná mzda 4,20 eur/h brutto + ďalšie 
bene� ty, nadčasové príplatky, diéty,...)

Kontakt: 0918 482 700, email: jakal@idona.sk


